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Notulen Algemene Ledenvergadering (ALV)  2015 
 
 
1. Opening en mededelingen. 
De voorzitter opent de vergadering heet iedereen van harte welkom. De vergadering bestaat 
uit 19 leden van de vereniging en het bestuur.  Er zijn geen aanvullingen op agenda. 
 
2. Inventarisatie van vragen voor rondvraag: 

- Richard Kamphuis: verzoek om tijdigheid en volledigheid van het publiceren van de 
stukken tbv van de ALV. Opgemerkt wordt dat de financiële stukken niet vooraf 
kenbaar zijn gemaakt. 

- Fabian Compagner: status van de aanschaf van een nieuw scorebord. 
 

3. Ingekomen stukken: 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
4. Notulen vorige vergadering: 
Behandeling van de notulen van de ALV 2014: over het onderwerp ‘vrijwilligersbeleid’ wordt 
de vraag gesteld wat de vorderingen zijn. Dit punt staat op de agenda van de vergadering. 
Behoudens deze opmerking zijn de notulen goedgekeurd. 
 
5. Goedkeuring Jaarverslagen van de diverse commissies: 
Opmerking in zijn algemeenheid (Richard Kamphuis): jaarverslagen blikken teveel terug en 
zijn onvoldoende gekoppeld aan ambities en doelstellingen. Discussie volgt en vastgesteld 
wordt dat verantwoording in de toekomst meer aan behaalde doelstellingen moet worden 
gekoppeld. Is een groeiend proces. 
 
a. Jaarverslag Zwemmen 
Geen op- of aanmerkingen. Verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
b. Jaarverslag waterpolo 

- Verslag is gemaakt over het wedstrijdseizoen 2013-2014  ipv het kalenderjaar 2014 
(opmerking Richard Kamphuis). Er ontbreekt dus verslaglegging over de tweede helft 
van het jaar. Afgesproken is dat dat er een aanvullend verslag over 2e helft 2014 wordt 
gemaakt en dat voortaan over het kalenderjaar een verslag wordt uitgegeven; 

- Financiële paragraaf mist (Richard Kamphuis): opmerking penningmeester: deze 
verantwoording zit in de verantwoording van de jaarcijfers; 

- Teruggang in ledenaantal: disbalans tussen aantal junior en senior leden. Hoe wordt dit 
proces gekeerd ? (Richard Kamphuis). Kort discussie gevoerd over de bewegingen 
binnen het waterpolo rond teamsamenstelling en de gevolgen hiervan voor het 
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verloop. Onderwerp aanwas nieuwe leden en vrijwilligers wordt opgepakt binnen het 
vrijwilligersbeleid. 

Met inachtneming van bovenstaande opmerkingen wordt het verslag vastgesteld en 
goedgekeurd. 

 
c. Jaarverslag TweeKa 
Geen op - of aanmerkingen. Verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
d. Jaarverslag Ledenadministratie 
Verzoek om in het verslag te duiden hoeveel officials er per afdeling zijn. Deze wordt 
uitgezocht door Annet Vreeling. Verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
e. Jaarverslag Bestuur /Secretariaat 
Wat is de status van de aanschaf van het nieuwe scorebord ? Missie is op zich helder, 
onvoldoende duidelijk is hoe hier door het bestuur aan wordt gewerkt (Richard Kamphuis). 
Bestuur erkent dat er een duidelijkere koppeling zou moeten komen in de verslaglegging 
tussen doelstellingen en bereikte resultaten.  Verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
f. Jaarverslag sponsorcommissie 
Geen op - of aanmerkingen. Verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
g. Jaarverslag Activiteitencommissie 
Geen op - of aanmerkingen. Verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
h. Financieel verslag Penningmeester 
Vooraf wordt door de vergadering opgemerkt dat de financiële stukken niet op voorhand 
beschikbaar zijn gesteld. Het bestuur geeft aan dat dit een bewuste keuze is geweest ivm de 
gevoeligheid van onder andere subsidiegegevens en de financiële positie van de vereniging. 
De leden hechten er waarde aan om vooraf inzage te kunnen hebben. Het bestuur neemt dit 
verzoek serieus en zal zich voor de ALV 2016 beramen over een andere aanpak waarbij de 
leden zich toch op voorhand in de financiële stukken kunnen verdiepen. 
 
De penningmeester en voorzitter geven een toelichting over het financiële boekjaar 2014. 
Opmerking in zijn algemeenheid: 
- de boekhouding over het jaar 2014 is vanuit een nieuw boekhoudprogramma gevoerd ipv 

excel. Dit heeft geresulteerd in een verbeterd financiële  controle. Hiervoor was het 
zoeken naar de goede aansluiting tov het jaar 2013 nog een issue. In de resultaatrekening 
zijn daarvoor een aantal posten aan te wijzen; 

- de vereniging heeft een goede financiële positie; 
- er is toelichting gegeven op de reservering tbv van een nieuw aan te schaffen scorebord; 
- er is toelichting gegeven op de opheffing van de Stichting Reestfonds en de gelden die 
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vanuit deze stichting tbv van het aan te schaffen scorebord naar MZPC de Reest zijn 
overgeheveld.  

 
Namens de kascommissie geeft Yvonne Wuijsters een korte toelichting over de kascontrole. 
Zij spreekt haar waardering en complimenten uit voor de transparantie van de cijfers en de 
toelichting van de penningmeester. Er zijn geen op- of aanmerkingen vanuit de kascommissie 
op de financiële verantwoording van het bestuur over het jaar 2014.  
 
De vergadering verleent het bestuur decharge. De voorzitter bedankt de commissie voor het 
gestelde vertrouwen.  
 
6. Benoeming kascommissie: 
 
1. Martijn Schuring 
2. Richard Kamphuis 
Reserve: Annelies Flederus 
 
7. Vaststellen begroting en contributie 2015 
De begroting voor 2015 wordt gepresenteerd door de voorzitter. Er is aansluiting gezocht bij 
de realisatie over het jaar 2014. In vergelijking tot de  begroting over het jaar 2014 valt de 
begroting 2015 lager uit. Verklaring wordt gegeven dat er in de begroting 2014 een aantal 
aannames zijn gedaan die in de realisatie niet blijken te kloppen.  
 
Voor het jaar 2015 is wederom geen contributieverhoging vastgesteld. 
 
De voorzitter spreekt de ambitie uit om tot een harmonisatie te komen van de 
vrijwilligersvergoedingen binnen de vereniging. Dit zal een actie zijn in het jaar 2015.  
 
Er zijn verder geen inhoudelijke vragen meer over de begroting voor het jaar 2015. 
De vergadering gaat akkoord met de begroting voor het jaar 2015. 
 
8. Algemene onderwerpen vanuit het bestuur 
- De vergadering staat stil bij het verloop binnen de vereniging. Grote verschillen tussen 

het wedstrijdzwemmen en het waterpolo. Succesvol instroom-uur, voldoende instroom 
jeugd bij zowel wedstrijdzwemmen en waterpolo, maar vertrek oudere leden. Hoe 
zorgen we voor een consistent en groeiend ledenbestand. Dit zal terug moeten komen in 
de beleidsplannen van het bestuur en de technische commissies; 

- Ambities: welke ambities hebben we als vereniging en afzonderlijke afdelingen en hoe 
zorgen we ervoor dat daarover breed een goede discussie wordt gevoerd.  

- Het dagelijks bestuur is versterkt met Annet Vreeling en Arjan Hoeve. Beiden treden niet 
officieel toe tot het bestuur maar zullen het bestuur in vanuit hun commissies 
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(activiteiten en sponsoring) aanvullen. Daarmee verrijkt het bestuur zich met meer 
denkkracht over de uiteenlopende onderwerpen binnen de vereniging; 

- Het vrijwilligersbeleid zal in 2015 verder invulling gaan krijgen. Vorderingen zullen via de 
nieuwsbrieven worden gecommuniceerd en via de technische commissies.  Er zullen 
hierover speciale acties volgen; 

- City Swimm Meppel: ambitie is uitgesproken maar nog niet vertaald in concrete actie 
voor het jaar 2015. De ambitie blijft. 

 
9. Aanschaf nieuw scorebord 
De voorzitter geeft een toelichting op de stand van zaken omtrent de aanschaf van een 
nieuw scorebord. Inmiddels is 17.000 euro gereserveerd voor dit doel. Het bestuur heeft 
inmiddels een aantal toepassingen bij andere zwembaden bekeken en offertes opgevraagd 
van diverse modellen. Het bestuur hecht er waarde aan dat een aanschaf als deze goed 
wordt voorbereid en vereniging breed draagvlak heeft.  
Daarvoor wordt onderzocht in hoeverre het scorebord, dat hoe dan ook vervangen moet 
gaan worden, voor zowel waterpolo als zwemmen toepasbaar kan zijn, afhankelijk van het 
type scorebord er een business case wordt gemaakt en er met diverse partijen wordt 
gesproken over co financiering.  Vanuit de vergadering wordt aangeboden om in dit 
onderwerp mee te denken. Het bestuur neemt het initiatief, de TC’s zullen waar nodig 
ondersteunend zijn. Via de nieuwsbrief en de ALV worden de vorderingen kenbaar gemaakt.  
 
10.Aftreden en kandidaatstelling: 
Geen voordracht voor nieuwe bestuursleden. Het bestuur wordt aangevuld met de 
voorzitters van de commissies Activiteiten en Sponsoring. 

 
Rooster van aftreden: aftredend Joost Bruggeman (niet herkiesbaar). 
Vacature bestuur: secretaris /bestuurslid. 
 
11. Rondvraag 
Tijdens de vergadering zijn de vragen voor de rondvraag beantwoord.  
 
12. Sluiting 
De voorzitter sluit om 22.00 uur de vergadering. 
 


